
ЗАПИСНИК
са седнице годишње скупштина Фото савеза Србије  одржане

29.06.2024. у Чачку

Место одржавања седнице Скупштине ФСС: сала Културног центра у Чачку.

Заседање седнице Скупштине ФСС:
- почело је у 10.50 часова.
- завршено у 12.46 часова.

Верификациони известилац Милан Башић евидентирао је присуство 203 члана 
(лично или путем облашћења) од 357 са плаћеном чланарином. Тиме је присутно 
више од 50 процената чланова и испуљен је услов за одржавање заседања 
Скупштине.

Председник Скупштине ФСС Иван Стојановић предложио је за:
записничара: Војислава Луковића, секретара ФСС, а 
за овериваче записника: Милана Башића и Тијану Лубуру, 
што је једногласно прихваћено.

Председник Скупштине ФСС Иван Стојановић отворио је заседање одавањем поште 
минутом ћутања члановима који су преминули у периоду од претодног заседања 
Скупштине: Алекси Трбовићу, Томиславу Петернеку и Слободану Пајићу.

Након тога, Председник Скупштине ФСС Иван Стојановић, предложио је 
радно председништво у саставу:

 Иван Стојановић, председник скупштине ФСС, 
 Чедомир Биуковић, референта за везе са иностранством, 
 Мирослав Предојевић, председник УС ФСС,

које је једногласно усвојено.

Предложен је и једногласно усвојен Дневни ред:

1. Извештај о раду ФСС од претходне Скупштине. до 28. јуна 2024. 
1.1 Извештај Управног одбора са финансијским извештајем (Бранислав Бркић); 
1.2 Извештај секретара Управног одбора (Војислав Луковић); 
1.3 Извештај Уметничког савета (Мирослав Предојевић) и уручење диплома за ФСС 
звања; 
1.4 Извештај референта за излагачку делатност (Милена Јеремић) и уручење 
диплома најуспешнијим ауторима и клубовима; 
1.5 Извештај комесара за сарадњу са иностранством (Чедомир Биуковић) и уручење 
диплома за FIAP звања; 
1.6 Извештај референта за ФИАП бијенала (Слободан Чавић); 
1.7 Извештај комисије за покровитељства ФСС (Владимир Ђинић); 
1.8 Извештај референта за рад са омладином (Золтан Бисак); 
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1.9 Извештај референта за друштвене мреже (Тијана Лубура Бабић); 
1.10 Извештај референта за сарадњу са медијима (Милан Башић); 
1.11 Извештај референта за едукацију (Јован Ђикић); 
1.12 Извештај Надзорног одбора (Драган Миленковић). 

2. Уручење награде за животно дело; 
3. Предлози допуна и измена правилника ФСС (Бранислав Бркић); 
4. Доношење плана рада и финансијског плана за наредни период (Бранислав 
Бркић); 
5. Утврђивање висине, начина и рока измирења чланарине за 2025. годину за 
клубове и чланове појединце (Бранислав Бркић); 
6. Разно. 

Ток седнице и закључци:

1. Своје извевештаје су прочитали, по редоследу,Председник ФСС, секретар, као и 
присутни референти задужени за поједине активности.

Извештаји под тачком 1 усвојени су једногласно.

2. Уручење награде за животно дело
Oвогодишњу Награду за животно дело додељена је Драгославу Мирковићу, 
мајстору фотографије ФСС и вишедеценијском члану Савеза. 
Награду у виду специјалне плакете уручио је Бранислав Бркић лично   
Драгославу Мирковићу који је искористио прилику да се захвали Савезу на 
значајној и њему неочекиваној награди.  

3. Предлози допуна и измена правилника ФСС 
Милена Јеремић, референт за  излагачку делатност, прочитале је 
Предлог прописа о допуни Правилника о вредновању рада организација у 
ФСС који је једногласно усвојен.

4. Доношење плана рада и финансијског плана за наредни период 
Бранислав Бркић изнео је Предлог плана рада Управног одбора Фото савеза Србије 
за 2024/2025 годину који је једногласно прихваћен.

5. Утврђивање висине, начина и рока измирења чланарине за 2025. годину 
за клубове и чланове појединце
Једногласно је усвојен предлог да се висина чланарине за 2025. не мења, 
а да се од плаћања чланарине ослобађају се чланови старији од 70 
година, уз услов да су претходно остварили непрекидно чланство у 
ФСС од најмање 5 година.

6. Разно
Душко Вукић (ФК Београд) је са жаљењем констатовао да је упадљиво приметно 
одсуство чланова ФК Арт Натура Арт на Републичкој изложби и питао зашто је то 
тако, из констатацију да би и њихово редовно учешће свакако подигло квалитет 
излаганих радова.

Колега Вукић се такоће осврнуо на део сајта ФСС у коме се налазе колекције за 
звања и констатовао да недостају поједине колекције, било да их чланови нису 
послали, било да су их повукли са сајта, што сматра недопустивим, уз опаску да би 
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они који су их повукли са сајта требало да врате и звање које им је додељено за ту 
колекцију.

Ранко Ђуровић (ФК 24 кадра) се захвалио колеги Жељку Радовићу на педагошком 
раду и честитао новостечено Наставничко звање ФСС. 
У наставку излагања, колега Ђуровић је констатовао да НАЈ аутор у току прошле 
године има 0 бодова на домаћим конкурсима, сматрајући недопустивим такву праксу
за некога ко је члан ФСС.
Такође је изнео предлог (који ће доставити УО ФСС у писаној форми), да се за 
колекцију ФСС за ФИАП бијенале делегира посебни члан ФСС.

Милован Уличевић (ФК Војводина) сматра да сва овлашћења за гласање на 
скупштини ФСС треба да припадају по аутоматизму председнику клуба, сем оних 
гласова који су присутни. Своје размишљање ће у писаној форми доставити УО на 
даље разматрање.

Седница Скупштине фСС завршена је у 12.46. часова.

Записник сачинио,

Војислав Луковић

Записник оверавају:  

Тијана Лубура Бабић                                                     Милан Башић
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